
Bestyrelsesmøde hos Marianne d. 5/11 kl.1900. 

 

Til stede: Jette Finn Marianne og Anne-Marie. 
Afbud: Trine, og Nina. 

 

1.  Nyt fra formand: vi beholder vores havemand for 1 år ad gangen, mod at vi har 
kontrol med, hvad der bliver lavet/hvornår. 
 
2.  Jette kontakter ejendomsmæglerne, med ønske om hver gang der bliver solgt et 
hus i vores forening, at der bliver skrevet ind vedrørende vores kontingent. 
 
3.  Nyt fra kasserer: Claus holder møde med Merete: MLS. Bogføring hvor alt vedr. 
økonomi overdrages til Merte, nu når hun endelig har fået adgang til banken. 

Nyt forslag fra andre bestyrelsesmedlemmer. 

1.  Fjernvarme: Marianne ringer til fjernvarmeselskab og får besked på hvor mange 
% vi er oppe på, for at det bliver til noget. Marianne Finn og Anne-Marie går fra dør 
til dør, i foreningen og spørger ind til fjervarme. Om hvor mange der er interesseret 
og vil/har meldt sig til. 

2.  Nye skilte: Vi bestiller 2 nye knallertskilte og 4 nye skilte med teksten Hund i snor. 
Marianne snakker med Trine og bestiller. 

3.  Vi får rettet kanter af ved fortov på Stenskovsvej, af kommunen når de har tid. 

4.  Regnvands bassinnet: vi har rettet henvendelse til NK. Forsyning at de skal 
komme og beskære noget bedre ved hegnet, ud til stien. 

Eventuelt: Det blev aftalt at tegne ansvarsforsikring, i Erhvervsforsikring for 
grundejerforeningen. 

Næste møder: D. 16 januar 2025. hos Anne-Marie Granitvej 8.  
D. 8 april hos Jette Granitvej 10. 
D. 15 maj Generalforsamling i Holmegårdshallen. 

Ref. Anne-Marie Rasmussen. 
 


